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Fico rozhodnutie Orbána zablokovať pomoc Ukrajine chápe. Svoje právo
veta si šetrí

Фіцо розуміє рішення Орбана заблокувати допомогу Україні. Він зберігає
своє право вето

На  саміті в Брюсселі лідери країн ЄС досягли домовленості про відкриття переговорів
про вступ з Україною та Молдовою, але не домовилися про перегляд бюджету ЄС, у

рамках якого фінансовий пакет для України у розмірі у розмірі 50 млрд. євро мав бути
затверджений. Прем'єр-міністр Словаччини Роберт Фіцо відзначив, що рішення ЄС

почати процес вступу з Україною переоцінене. Проте, за його словами, Україна
заслуговує на європейську перспективу. За його словами, це політичний жест, який не

змінить ситуацію на полі бою. Тепер Україні доведеться показати свою готовність
вступити в ЄС, і якщо вона цього не продемонструє, ЄС зможе сповільнити або навіть

зупинити процес вступу, вважає Р. Фіцо.

https://dennikn.sk/3732476/fico-rozhodnutie-orbana-zablokovat-pomoc-ukrajine-chape-svoje-p
ravo-veta-si-setri/

Peniaze EÚ pomáhajú udržať Ukrajinu pri živote. Členské krajiny môžu Orbánovo veto obísť.

Lídri krajín Európskej únie na dôležitom samite v Bruseli dosiahli dohodu o otvorení prístupových
rokovaní s Ukrajinou a Moldavskom, ale nedohodli sa ohľadom revízie rozpočtu EÚ, v rámci ktorej sa
mal schváliť finančný balík pre Ukrajinu vo výške 50 miliárd eur.Pomoc pre Ukrajinu neprešla pre
nesúhlas maďarského premiéra, ktorý toto rozhodnutie vetoval. Viktor Orbán to oznámil v piatok skoro
ráno na sieti X.Následne aj predseda Európskej rady Charles Michel potvrdil, že s revíziou súhlasilo 26
členských štátov, pričom na rozhodnutie bol potrebný jednohlasný súhlas. Rokovania budú pokračovať
začiatkom budúceho roka na mimoriadnom samite.

Fico: Rozhodnutie EÚ začať prístupový proces s Ukrajinou je preceňované. Ukrajina si však podľa neho
zaslúži európsku perspektívu.

Podľa neho ide o politické gesto, ktoré nezmení situáciu na bojisku. Ukrajina teraz bude musieť ukázať
pripravenosť vstúpiť do EÚ a ak ju nepreukáže, EÚ bude podľa Fica môcť prístupový proces spomaliť
alebo aj zastaviť.Na margo Ukrajiny uviedol, že si „zatvárame oči nad javmi, ktoré dnes na Ukrajine sú“ a
teraz po rozhodnutí EÚ príde realita, kde sa Ukrajina bude môcť ukázať.Fico tiež povedal, že praje
Ukrajine európsku perspektívu, pretože „my sme ju dostali a veľmi nám pomohla“. „Želám v Ukrajine v
európskej perspektíve všetko dobré,“ dodal Fico s tým, že na najbližšom stretnutí ponúkne
ukrajinskému premiérovi svoje „skúsenosti z prístupového procesu“.


